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#KORAĆ: PRIPREMILI SMO SVE PREDUVJETE ZA GRADNJU DOMA ZA STARIJE,

SPORTSKO DRUŠTVENOG CENTRA VALBANDON, NOGOMETNOG KAMPUSA FAŽANA,

STAMBENOG KOMPLEKSA OLIVA, TURISTIČKU INFRASTRUKTURU ALI I NAJVAŽNIJI

PROJEKT AGLOMERACIJU SJEVER#

Radomir Korać, aktualni načelnik Fažane i kandidat za budućeg načelnika danas je u

MMC-u predstavio izborni program Koalicijske liste SDP-a i HSU-a čiji je nositelj.  

Naglasio je kako Fažana već danas ima visoku razinu razvijenosti, u vrhu je i po

transparentnosti lokalne samouprave a, kaže Korać, jedna smo od sredina koja je proteklih

godina ni iz čega napravila puno.

- Kao rođeni Fažanac mogu reći da smo od zapuštenog naselja Pule postali meka za

ljude iz cijelog svijeta i ugodno, prestižno odredište za život naših ljudi ali i za turistički

boravak.

Uz Reciklažno dvorište, uređene šetnice i plaže u Valbandonu i Fažani, uređen Valbandonski

most, kilometre ulica i dio Fažanske ceste, podzemne spremnike za otpad, prošireno groblje,

električnu punionicu za vozila te električne bicikle napravljeno je još puno tzv. nevidljivih radova

na pripremi i ishođenju dozvola za buduće investicije, naglasio je Korać.

Mi ne živimo od obećanja, već rada: Pripremili smo i dobili dozvole za puno projekata

- Fažana je bila i ostati će veliko gradilište. Unatoč tome što je epidemija pokosila i blokirala

cijeli svijet idemo dalje, mi uistinu ne živimo od obećanja već od rada. Pripremili smo sve

preduvjete za gradnju Doma za starije, Sportsko društvenog centra Valbandon,

Nogometnog kampusa Fažana i stambenog kompleksa Oliva (za što smo uspjeli dobiti i

zemljište od RH)... Vidim da i drugi kandidati i liste najavljuju naše projekte no, mogu samo reći

'trebalo je sve to odraditi i pripremiti'. 

Za mlade planiramo, uz nastavak stipendiranja i pomoći učenicima, izgradnju Skate

parka i Paviljona 3, ali i 48 stanova POS-a. Najavili smo i nastavak uređenja stare jezgre

Fažane i fasada i to ćemo, naravno, uraditi. No, ono što je svakako najvažniji projekt bez kojeg

nema razvoja i budućnosti Fažane je Aglomeracija Sjever. Nakon toliko truda mogu konačno

reći da je projekt 'težak' 500 milijuna kuna konačno potvrđen i odobren!, naglasio je

Radomir Korać.

Korać je rekao i da je izdana građevinska dozvola za cestovni spoj Fažane s Istarskim

ipsilonom koja je u ingerenciji ŽUC-a, nastavlja se i s radovima uređenja nastavka

Fažanske ceste s instalacijama za plinifikaciju, pripremama za uređenje Luke Fažana koju

financira Lučka uprava te uređenjem lučice Valbandon te stvaranja povoljnih uvjeta za

naše poduzetnike u poduzetničkij zoni. 

- Ovog ljeta konačno ide i natječaj za poljoprivredno zemljište i njegova raspodjela našim

poljoprivrednicima, Mala Vala će u suradnji s Hrvatskim vodama biti konačno spašena od

plavljenja, a za hitno potrebno proširenje osnovne škole apeliramo na Istarsku županiju koja

mora i našim učenicima omogućiti normalno pohađanje nastave. Imamo naznake i da ćemo
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postići suglasnost s Republikom Hrvatskog oko razvoja resorta Pineta gdje je općina

suvlasnik 50 posto izuzetno vrijednog turističkog zemljišta. 

- Naši mladi, stariji, udruge, sportaši znaju da smo Općina s visokim socijalnim davanjima. To

ćemo i ostati. Samo kroz 17 sportskih udruga imamo 500 mladih sportaša. Zato ponosno mogu

reći da mi znamo kako dalje, da ne radimo eksperimente te da smo i ja i ljudi s liste dokazali da

smo na pravom putu, da je Fažana na pravom putu ali i uvijek korak ispred, istaknuo je Korać.

Korać je prije predstavljanja liste poručio protukandidatima, tobože nezavisnima, da se ne služe

neisitinama jer će svi ubrzo  vidjeti tko su, što su i tko stoji iza njih. - Samo radite na dobrobit

svih građana, poručio im je. 

 Naša koalicijska lista SDP-HSU i ja kako načelnik garancija smo za nastavak razvoja

Fažane i njenu još bolju budućnost 

- Naša koalicijska lista SDP-HSU i ja kako gradonačelnik garancija smo za nastavak razvoja

Fažane i njenu još bolju budućnost. Naša lista ima 7 žena i 6 muškaraca različitih nacionalnosti,

od najmlađeg člana koji ima 25 godina do najstarijeg koji ima 70 godina. Na listi imamo 6

članova  sa visokom stručnom spremom, 1 člana sa višom i 6 članova sa srednjom stručnom

spremom. Zastupljenost po mjestima je slijedeća: 6 članova je iz Valbandona, a 7 iz Fažane

tako da građani uistinu imaju vijećnike koji će zastupati njihove interese. 

Radomir Korać –nositelj liste

Sandra Piljan Lorencin

Timotej Pejin

Dragana Sabadoš

Romina Resanović

Jagoda Devescovi

Divna Mužić

Damir Šistek

Nenad Devetak

Edi Radin

Mitar Gavočanov

Tinka Rudan

Ada Damjanac

(Izborni stožer)
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